
 Spreekrecht TVSO 

Vandaag staan we voor een belangrijke beslissing die de toekomst van ons prachtige 
Stevensweert aanzienlijk kan verbeteren. We hebben de mogelijkheid om een nieuw 
multifunctioneel centrum (MFC) te bouwen op sportcomplex "De Werken". Deze stap zal 
talloze voordelen bieden voor al onze sportverenigingen en de vele activiteiten die in ons dorp 
plaatsvinden. 

 
Hoe mooi zou het zijn dat het nieuwe MFC gaat dienen als een centrale ontmoetingsplaats 
voor alle verenigingen in Stevensweert. Dit is niet alleen gunstig voor de verenigingen, maar 
voor de hele gemeenschap. Het wordt een plek waar jong en oud samenkomen, waar     hand 
in hand gaan. Het creëren van zo'n centraal punt zal onze gemeenschap nog hechter maken 
en bijdragen aan een sterke sociale cohesie. 

 
Een ander belangrijk aspect van dit nieuwe centrum is de duurzaamheid. Bij de bouw van dit 
MFC kunnen we kiezen voor de nieuwste duurzame technologieën en materialen. Dit is niet 
alleen beter voor het milieu, maar levert ook op de lange termijn financiële voordelen op voor 
de gemeente. Minder energieverbruik en lagere onderhoudskosten maken dit project, voor 
iedereen, een slimme investering in een groene en duurzame toekomst voor Stevensweert. 

 
Als vertegenwoordiger van de tennisclub TVSO wil ik benadrukken dat dit project ook voor ons 
een belangrijk kantelpunt kan zijn. Binnen nu en drie jaar staat er voor de gemeente groot 
onderhoud gepland voor onze huidige faciliteiten, waaronder het vervangen van alle 
buitenbanen. Het zou zonde zijn om nu te investeren en later te beseffen dat we onze 
bestaande faciliteiten beter hadden kunnen integreren in het nieuwe complex. Na een overleg 
met de betrokkenen van de ontwikkeling van het buitengebied, hebben zij positief gereageerd 
op deze integratie. Dit is het moment om kansen te zien en samen verder te gaan. Daarom 
vragen wij u om de integratie van de huidige buitenfaciliteiten mee te nemen in een volgende 
fase van de ontwikkeling van het nieuwe complex, zodat de huidige ontwikkeling geen 
vertraging oploopt. Dit biedt ons een unieke kans om vooruit te kijken waarbij we een mooie 
toekomst in het verschiet hebben. Hoe prachtig zou het zijn als wij, samen met de 
voetballers, jeu de boules en andere gebruikers, op deze nieuwe locatie kunnen sporten? Het 
gezamenlijk gebruik van de faciliteiten, douches, toiletten, opslagruimtes en kantine zal niet 
alleen praktisch zijn, maar ook bij activiteiten de sociale banden binnen onze gemeenschap 
versterken. 

 
Voor de gemeente betekent het onderhoud van één groot, duurzaam (misschien 
energieneutraal) complex in plaats van meerdere kleinere accommodaties een efficiëntere 
en kosteneffectieve oplossing. Dit zorgt voor een betere verdeling van middelen, verbeterd 
beheer van de faciliteiten en kan uiteindelijk bijdrage aan een (nog) betere 
exploitatiebegroting.  

 
Tot slot wil ik u allen vragen om de verplaatsing van de huidige sporthal serieus in overweging 
te nemen. Dit is een cruciaal stukje van de totale puzzel die het volledige plaatje compleet 
zou maken. Door het gezamenlijk gebruik van alle faciliteiten kunnen we niet alleen kosten 
besparen, maar ook zorgen voor een levendige en verbonden gemeenschap.  

 

 

 



Deze diversiteit van het sportaanbod in de gemeente bevorderen, kan leiden tot een breder 
bereik van de lokale bevolking, jong en oud, die actief betrokken is bij sport en recreatie. Dit 
draagt bij aan de volksgezondheid en het welzijn van de gemeenschap. Door verschillende 
sportverenigingen samen te brengen, kunnen synergiën ontstaan op het gebied van 
gezamenlijke evenementen, activiteiten, trainingen en faciliteitengebruik. Dit versterkt de 
dorpscultuur en maakt de financiële haalbaarheid op lange termijn beter. Het nieuwe 
sportcomplex bevordert ook de sociale cohesie door een gevoel van gemeenschap te creëren 
tussen gebruikers, sporters en verenigingen 

Dit project biedt ons nu de kans om een mooie toekomst voor Stevensweert in het verschiet 
te hebben en te verbeteren voor alle huidige en nieuwe inwoners, jong en oud. 

 

Voordat ik écht afsluit neem wil ik jullie nog meenemen in een droom van de 
Stevensweertenaar; 

 

Stel je een heerlijke zomerdag voor aan het einde van het schooljaar, een dag uit duizenden. De zon 
straalt helder aan de hemel terwijl de kinderen van de basisschool zich uitleven met sport en spel. De 
sporthal, voetbalvelden en tennisbanen bruisen van energie en gelach, als een levendig schilderij vol 
kleuren en beweging. 

In het multifunctioneel centrum (MFC) heerst een ontspannen, gezellige sfeer. De oudere inwoners 
genieten van een bingomiddag, hun ogen glinsteren van plezier bij het horen van de getallen. De tafels 
zijn versierd met bloemen en kleurrijke kaarten, terwijl zachte gesprekken en vrolijke uitroepen de 
ruimte vullen. 

Tegen de avond verandert de sfeer in een magisch tafereel op de jeu-de-boules baan. Een klein 
toernooitje, georganiseerd door het KVW, vindt plaats onder de warme avondzon, begeleid door de 
zomerse muzikale klanken van de harmonie. De melodieën drijven door de lucht als een zachte bries, 
perfect passend bij de ontspannen sfeer. 

De Stevensweerter gemeenschap komt samen, jong en oud, hand in hand, genietend van verfrissende 
drankjes en elkaars gezelschap. Er is een gevoel van saamhorigheid en vreugde dat als een warme 
deken over iedereen heen ligt. Lachende gezichten, vriendelijke gesprekken en het geluid van 
kletterende boules vullen de avond. 

Deze droomachtige dag eindigt met een gevoel van voldoening en verbondenheid, waar iedereen met 
een glimlach op terugkijkt en verlangt naar een vervolg. Het is was een mooie zomerse avond, een 
moment van pure magie en samenhorigheid, waarin iedereen zich geliefd en verbonden voelt. 

Regeren is vooruitzien en dat is wat we doen. Laten we nú deze kans grijpen en de droom voor 
Stevensweert werkelijkheid laten worden! 




